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“İŞSİZLİK SORUNUNU
ORTADAN KALDIRACAĞIZ”
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı haftalık olağan basın toplantısını İl
Başkanı Av. Turgay Şahin’in katılımıyla gerçekleştirdi. Toplantıda işsizlik
sorununa değinen Şahin, “Hükümetimiz ve bakanlığımız gençlerimiz için
önemli bir konu olan işsizlik konusunda yeni geliştirilen projelerle bu
sorunu ortadan kaldıracaktır ”dedi.>>8’de

Şahin

Vali Yiğitbaşı
vatandaşları dinledi

Eylül ayı Halk Toplantısı
Vali Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı başkanlığında
ilgili kurum müdürlerinin
katılımıyla yapıldı.>>8’de

Polisten
şok uygulama
Afyonkarahisar’da polis tarafından
gerçekleştirilen şok uygulamalarda
ruhsatsız silahlar ve uyuşturucular
ele geçirildi.>>3’te

Tanıtım ve kitap
standı açıldı

2024-2024 Eğitim Öğretim Yılının başlaması
dolayısıyla Afyonkarahisar İl Müftülüğü
Gençlik Koordinatörlüğü tarafından, Afyon
Kocatepe Üniversitesi'nde karşılama,
tanıtım ve kitap standı açıldı.>>2’de Ambaryolu’nda

çift yön uygulaması başladı
AAffyyoonnkkaarraahhiissaarr  BBeelleeddiiyyeessii,,  KKaaddıınnaannaa  CCaaddddeessii’’nnddeekkii  

ççaallıışşmmaallaarrıınnıı  ttaammaammllaaddıı  vvee  yyoolluu  ççiifftt  yyöönnllüü  oollaarraakk  ttrraaffiiğğee  aaççttıı..

Geçtiğimiz dönemde orta refüj
kaldırılarak tek yöne dönüştürülen
cadde, bekleneni verememişti.

Afyonkarahisar Belediye Meclisi’nin yolun
yeniden çift yöne dönüştürülmesi yönündeki
talebi, İl Trafik Komisyonu tarafından kabul
edilmişti. Çalışmaların tamamlanmasının
ardından, Ambaryolu’nun ikinci kısmı çift
yönlü olarak yeniden trafiğe açıldı. Belediye
Başkanı Burcu Köksal, çift yönlü olarak
açılan Ambaryolu’nun ikinci kısmını ziyaret
etti. Ziyaret sırasında açıklamada bulunan
Başkan Köksal, “Söz verdiğimiz gibi hizmet
etmeye devam ediyoruz. Afyonkarahisar’da
adeta kangren haline gelmiş olan
Ambaryolu’ndaki tek yön uygulamasıyla ilgili
de bir çalışma yaptık.” dedi.

DOKUZ GÜNDE TAMAMLANDI
Şoförlerden, esnaflardan ve vatandaşlardan
yolun çift yöne dönüştürülmesiyle ilgili tale-
pler aldıklarını belirten Başkan Köksal,
“Konunun uzman akademisyenleri, şoförler
odası, bölge esnafı ve vatandaşlarımızla
görüştük. ‘Trafik akışı nasıl daha rahat
sağlanır?’ sorusunu yönelttik ve bu doğrultuda

geri dönüşler aldık. Ambaryolu’nun çift yöne
geçmesi konusunda alınan geri bildirimler
doğrultusunda harekete geçtik.” diye konuştu.
Çalışmaların 9 gün gibi kısa bir sürede tamam-
landığını vurgulayan Belediye Başkanımız
Burcu Köksal, “Artık Ambaryolu’nda trafik çift
yönlü akacak.” şeklinde konuştu. >>5’te

Başkan Aynacı 
yatırımlar için Ankara'da

Bolvadin Belediye
Başkanı Derviş
Aynacı, MHP
Bolvadin 
İlçe Başkanı Mahmut
Kızıltoprak ve İGM
Üyesi Mehmet
Koyuncu, Ankara'da
Milletvekili Mehmet
Taytak'ı ziyaret etti. 
>>5’te

Başkan  Koyuncu’ya
anlamlı ziyaret 

Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu,
vatan uğruna canlarını feda eden şehitlerim-
izin emanetleri ve gazilerimizi makamında
misafir etti.>>2’de

Afyonkarahisar’da Avrupa 
Spor Haftası coşkuyla kutlandı
Avrupa Spor Haftası kapsamında Türkiye'nin 81 ilinde eş
zamanlı olarak başlayan ve Türkiye Herkes İçin Spor
Federasyonu (HİS)  koordinasyonunda gerçekleştirilen
“Herkes İçin Ulusal Spor ve Sağlık Günleri” etkinlikleri,
Afyonkarahisar’da da yoğun katılımla gerçekleştirildi. >>7’de

Otobüste 
seyahat eden
şahıs uyuşturucu
ile yakalandı

Afyonkarahisar’da polis
tarafından durdurulan bir
otobüste yolculuk yapan
şahsın üzerinde yapılan ara-
mamda 12,62 gram uyuştu-
rucu madde ile 2 peçeteye
emdirilmiş uyuşturucu ele 
geçirildi.Edinilen bilgilere
göre, İl Emniyet >>3’te

Afyonkarahisar’da otomobil ile
kamyonetin çarpıştığı kazada
3 kişi yaralanırken, yaralılar
AFAD ekiplerinin uzun
uğraşları sonucu sıkıştıkları
yerden çıkarıldı.>>3’te

25 ve 10 yıl hapis 
cezalarıyla aranan 2
şahsı polis yakaladı
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğüne
bağlı ekipler aranan şahısların yakalanmasına
yönelik çalışma yaptı. Yapılan incelemelerde
E.Ö., isimli şahsın ‘hırsızlık, hükümlü veya tutuk-
lunun kaçması, ruhsatsız ateşli silahlarla mermi-
leri satın alma veya taşıma veya bulundurma ve
sulamaya, içme sularının sağlanmasına veya
afetlerden korumaya yarayan tesislere zarar ver-
me’ suçlarından 25 yıl 9 ay 20 gün hapis cezası ve
5000 TL para cezası ile arandığı belirlendi.>>3’te

Otomobil ile kamyonetin çarpıştığı kazada 
3 kişi yaralandı Hırsızlık suçundan hapis cezasıyla

aranan şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da hırsızlık suçundan 6 yıl 4 ay
hapis cezası ile aranan şahıs polis tarafından

gerçekleştirilen operasyon ile yakalandı.>>3’te
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216 yeni öğrencisi
beyaz önlüklerini giydi

AFSÜ Tıp Fakültesi’ne 2024 YKS ile yerleşen ve Uyum Eğitimini
tamamlayan 216 yeni öğrencisi, beyaz önlüklerini giyerek mesleğe
ilk adımını attı. Tıp Fakültesi Mavi Salondaki törene Rektörü Prof.
Dr. Nurullah Okumuş, Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Necip Becit,

danışman öğretim üyelerimiz ve öğrencilerimiz katıldı.
AFSÜ ailesine bu sene katılan 216 Tıp Fakültesi
öğrencisine; tıp eğitimine dair temel kavramlar,
üniversitemizin idari birimlerinin, fakültemizin ve
hastanemizin tanıtımı, öğretim programı ve sınav
yönergesi gibi konularda iki gün süren Uyum
Eğitimi verildi. Eğitimin ardından Öğrenci
Temsilcisi seçimi yapıldı ve Sudem Pekhamarat,
Tıp Fakültesi 1. Sınıf Öğrenci Temsilcisi oldu.

HEKİM OLMAYI VE AFSÜ’YÜ 
SEÇTİĞİNİZ İÇİN KUTLUYORUM

Saygı Duruşu ve İstiklal Marşının okunmasının
ardından Tıp Fakültesinin yeni öğrencilerine hitap
eden Prof. Dr. Okumuş, üniversitemizin kuru-
luşundan itibaren sergilediği istikrarlı gelişim
sürecine değinerek “Sizler Türkiye’nin alanında
marka değeri son derece yüksek, sağlık temalı bir
üniversitesinde eğitim alma imkânı elde etmiş
seçkin öğrencilersiniz. Sizleri öncelikle hekim
olmayı seçtiğiniz için kutluyor, AFSÜ’yü tercih
ettiğiniz için de ayrıca tebrik ediyorum.” dedi.

SORUMLULUKLARIN ALTINDAN
BAŞARIYLA KALKACAKSINIZ

Tıp alanında ne tür gelişmeler yaşanırsa yaşan-

sın, koşullar ne yönde değişirse değişsin hekim-
lerin donanımı, mesleki yetkinliği, etik değerlere
bağlılığı ve sorumluluk anlayışının daima öncelik-
li olmaya devam edeceğine dikkat çeken Prof. Dr.
Okumuş şöyle konuştu: “Sizleri eğitim ve meslek
hayatınız boyunca büyük sorumlulukların bek-
lediğinin farkında olduğunuza eminim. Her biri
alanında liyakat sahibi güzide hocalarımızdan
oluşan Tıp Fakültemizin öğrencileri olarak, emi-
nim ki burada aldığınız eğitimle o sorumlulukların
altından başarıyla kalkacaksınız. Mesleğinizi icra
ederken AFSÜ’de alacağınız nitelikli eğitimin ve
bugün giyeceğiniz beyaz önlüğün hakkını vere-
ceğinizden, etik değerlere daima bağlı hareket
edeceğinizden kuşkum yok. Öğrenciliğiniz boyun-
ca AFSÜ öğrencisi olarak bu gururu taşımanızı
yürekten temenni ediyor hepinize sağlıklı, huzurlu,
başarılı bir gelecek diliyorum.”
Akademisyenlerimizin çiçeği burnunda Tıp
Fakültesi öğrencilerine beyaz önlüklerini giy-
dirmeleri ile devam eden program, anı fotoğrafı
çekimi ile sona erdi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Dinar’ da trafik sorunlarıyla
görüşüldü
Dinar Belediyesinde
gerçekleştirilen  Toplantıya,
İlçe Kaymakamı Kemal
Duru, Belediye Başkanı
Veysel Topçu, İlçe Emniyet
Müdürü Vekili Tolga Pazar,
Karayolları Genel
Müdürlüğü Etüt Proje
Müdürü İbrahim Kaya,
Karayolları Genel
Müdürlüğü Strateji Dairesi
Başkanlığı Müdürü Kenan
Kayacı, Trafik Daire
Güvenliği Dairesi
Başkanlığı Eğitim ve Proje
Şubesi Müdürü Mustafa
Işık, Karayolları 13. Antalya
Bölge Müdür Yardımcısı
Ferdi Taş, Burdur
Karayolları 134. Şube Şefi
İsmail Baykal, Trafik
Güvenliği Baş
Mühendisi Selami 

Sezer Katılım Sağladı.

Toplantıda, ilçede yaşanan trafik sorunları detaylı bir şekilde
ele alındı ve çözüm önerileri üzerinde fikir alışverişi yapıldı.
Belediye Başkanı Veysel Topçu, Dinar Belediyesi olarak
trafik sorunlarının çözümüne yönelik her türlü desteği verm-
eye hazır olduklarını belirtti. Belediye Başkanımız Veysel
Topçu, trafik güvenliğinin sağlanması ve mevcut sorunların
çözülmesi adına belediye ve ilgili kurumlar arasında iş bir-
liğinin önemine dikkat çekti. Toplantının ardından heyet,
ilçemizde trafik sorunlarının yaşandığı bölgelerde incelemel-
erde bulundu ve çözüm odaklı projeler üzerinde görüş
alışverişi gerçekleştirdi. >>İZZET IŞIK

Gazi ve Şehit Aileleri 
Başkan  Koyuncu’ya ziyaret etti
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, vatan uğruna canlarını feda

eden şehitlerimizin emanetleri ve gazilerimizi makamında misafir etti.
Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren
Başkan Koyuncu, "Emirdağ'ımızda yaşayan
şehit aileleri ve gazilerimiz bizim başımızın tacı.
Bizleri ziyaretleriyle onurlandırdılar. Biz her
zaman onların yanındayız. Başkanlık döne-

mimizde belediyenin imkanlarını onlar için
seferber etmeye hazırız. Bir kez daha bizleri
ziyaretleriyle onurlandırdıkları için teşekkür
ediyorum” ifadelerini kullandı.
>>KADER KAYA

Tanıtım ve kitap standı açıldı 

2024-2024 Eğitim Öğretim Yılının başlaması dolayısıyla Afyonkarahisar 
İl Müftülüğü Gençlik Koordinatörlüğü tarafından, Afyon Kocatepe 

Üniversitesi'nde karşılama, tanıtım ve kitap standı açıldı.
Gençlik Koordinatörleri, sorumluları, Merkez ve
KYK Yurtlarında görev yapan Manevi
Danışmanların yer aldığı stantta, öğrencilere
çorba ve çeşitli ikramlar dağıtıldı. "Bu şehirde yal-
nız değilsiniz " sloganıyla gençlerin karşılandığı
standı, İl Müftüsü Lütfü İmamoğlu ve İl Müftü
Yardımcısı Ayşegül Müftüoğlu Kurt da ziyaret etti.

Gençlerin yoğun ilgi gösterdiği Diyanet Gençlik
standında, Diyanet Gençlik Merkezinde yapıl-
ması planlanan dersler ve faaliyetler tanıtılarak,
Diyanet İşleri Başkanlığı yayınları hediye edildi.
Stantta görev alan ekibimize teşekkür eder, tüm
öğrencilerimize muvaffakiyetler dileriz.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Otomobil ile kamyonetin çarpıştığı
kazada 3 kişi yaralandı
Afyonkarahisar’da otomobil ile kamyonetin çarpıştığı
kazada 3 kişi yaralanırken, yaralılar AFAD ekiplerinin

uzun uğraşları sonucu sıkıştıkları yerden çıkarıldı.

Kaza, Dörtyol mahallesi Otogar Kavşağında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre,
C.Y.'nin kullandığı 27 BNL 65 plakalı oto-

mobil kavşakta A.Y., idaresindeki 03 RH 137
plakalı kamyonet ile çarpıştı. Kazada 27 BNL 65
plakalı otomobilin sürücüsü C.Y. ve aynı arata
yolcu olarak bulunan Y.K., F.K. yaralandı. Olay
yerine gelen sağlık ekipleri 27 BNL 65 plakalı
araçtan kendi imkanları çıkan bir kişiye müdahale
ederken, AFAD ekipleri ise yan yatan araçta
sıkışan 2 kişiyi çıkarmak için çalışma başlattı.
Yaralılar ekiplerin yaklaşık 20 dakika süren
müdahalesi sonrası sıkıştıkları yerden çıkarılarak
hastaneye kaldırıldı. Ardından yaralılar ambu-
lanslarla Afyonkarahisar Devlet Hastanesine
kaldırıldı. Kazanın ardından polis tarafından
inceleme başlatıldı. 
>>MEVLÜT TINAS

Polisten şok uygulama
Afyonkarahisar’da polis tarafından gerçekleştirilen şok 

uygulamalarda ruhsatsız silahlar ve uyuşturucular ele geçirildi.
İl Emniyet Müdürlüğü tarafından
20-22 Eylül tarihleri arasında polis
ekipleri tarafından belirli saatlerde
‘şok’ uygulamalar gerçekleştirildi.
Denetimlerde 2 adet ruhsatsız
kurusıkı tabanca, 1 adet ruhsatsız
tabanca ve 5 adet mermi, ruhsat-

sız pompalı tüfek, 22 adet uyuştu-
rucu hap, hassas terazi, 20,30 gr
uyuşturucu madde ve 7 adet
uyuşturucu madde emdirilmiş
peçete ele geçirildi. Yapılan
uygulama ve kontrollerde, 2
araca çeşitli maddelerden 40

bin 360 TL cezai işlem uygu-
landığı, 5 şahsa maksat dışı
kesici alet taşımaktan işlem
tesis edildiği ve 1 şahsın ise
tutuklanarak cezaevine teslim
edildiği bildirildi. 
>>İHA

Otobüste 
seyahat eden
şahıs uyuşturucu
ile yakalandı
Afyonkarahisar’da polis 
tarafından durdurulan bir 
otobüste yolculuk yapan şahsın
üzerinde yapılan aramamda
12,62 gram uyuşturucu madde
ile 2 peçeteye emdirilmiş 
uyuşturucu ele 
geçirildi.Edinilen bilgilere
göre, İl Emniyet 

Müdürlüğüne bağlı ekipler tarafından kent
merkezinde durdurulan bir otobüste seyahat
eden A.Ş.T., isimli şahsın üzerinde aramam
yapıldı. Aramada 12,62 gram uyuşturucu

madde ile 2 peçeteye emdirilmiş uyuşturucu
ele geçirildi. Olay sonrası şahıs ekipler tarafın-
dan gözaltına alındı.
>>İHA

25 ve 10 yıl hapis cezalarıyla
aranan 2 şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da biri 25 yıl diğeri 10 yıl hapis cezasıyla

aranan 2 şahıs polisin takibi sonrası yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğüne
bağlı ekipler aranan şahısların yakalanmasına
yönelik çalışma yaptı. Yapılan incelemelerde
E.Ö., isimli şahsın ‘hırsızlık, hükümlü veya
tutuklunun kaçması, ruhsatsız ateşli silahlarla
mermileri satın alma veya taşıma veya bulun-
durma ve sulamaya, içme sularının sağlan-
masına veya afetlerden korumaya yarayan
tesislere zarar verme’ suçlarından 25 yıl 9 ay
20 gün hapis cezası ve 5000 TL para cezası ile

arandığı belirlendi. Ekipler ayrıca H.Ş., isimli
şahsın ise ‘kasten yaralama, suç işlemek
amacıyla kurulan örgüte üye olma ve birden
fazla kişi tarafından silahla tehdit’ suçlarından
10 yıl 1 ay 6 gün hapis cezası ile arandığı tespit
etti. Ardından şüphelilerin peşine düşen ekipler
şahısları yaptıkları takip sonrası yakalayarak
gözaltına aldı. Şüpheliler işlemleri sonrası sevk
edildikleri mahkeme tarafından tutuklanarak
cezaevine gönderildi. >>İHA

Hırsızlık suçundan hapis cezasıyla
aranan şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da hırsızlık suçundan 6 yıl 4 ay hapis cezası ile aranan

şahıs polis tarafından gerçekleştirilen operasyon ile yakalandı.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı ekipler tarafından aranan
şahısların yakalanmasına yönelik çalışma
başlatıldı. Yapılan incelemelerde R.A., isimli
şahsın bina içinde muhafaza altına alınmış
olan eşya hakkında hırsızlık suçundan 6 yıl

4 ay hapis cezası ile arandığı tespit edildi.
Ardından şahsın peşine düşen ekipler
şüpheliyi kent merkezinde yakalayarak
gözaltına aldı. Şahıs işlemleri sonrası sevk
edildiği mahkeme tarafından tutuklanarak
cezaevine gönderildi. >>İHA

272 kişiyi 17 milyon 500 bin TL
dolandıran çeteye polisten darbe

Afyonkarahisar'da polis son yılların en büyük dolandırıcılık 
operasyonlarından birine imza attı. Afyonkarahisar merkezli 8 kentte
yapılan eş zamanlı operasyonda 272 kişiyi verdikleri sahte reklamlar

üzerinden 17 milyon 500 bin TL dolandıran 20 şüpheli gözaltına alındı.
Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı ekipler bilişim sistemleri kul-
lanılması suretiyle nitelikli dolandırıcılık suçu
çerçevesinde vatandaşları dijital ortam üzerinden
dolandıran çeteye karşı takip yaptı. 5 ay süren
teknik ve fiziki takip sonrası düğmeye basan polis
merkezli İstanbul, Ankara, Adana, Antalya,
Eskişehir, Muğla, Nevşehir ve Samsun'da eş
zamanlı baskın düzenledi. Baskınlarda 3'ü kadın
20 şüpheli gözaltına alındı. Çete üyelerinin sosyal
medya platformları üzerinden ‘sıfır faizli kredi, ucuz
ürün satışı, ucuz otel/villa rezervasyonu' gibi
reklamlar vererek yurt genelinde 272 kişiyi 17 mily-
on 500 bin TL dolandırdıkları ortaya çıktı. Çetenin
dolandırdıkları parayı ise kripto para sistemlerine
aktararak aklamaya çalıştıkları belirlendi.

Çetenin parayı kripto sistemi
üzerinden akladığı ortaya çıktı

Polis tarafından baskın yapılan adreslerde
yapılan aramalarda ise çok sayıda dijital materyal
ile başka şahıslara ait banka ve kredi kartı, çok
sayıda vatandaşa ait kimlik bilgileri, özçekim
fotoğrafları, kripto hesaplarına ve mobil
bankacılık uygulamalarına ait giriş şifrelerinin
bulunduğu materyaller ele geçirildi. Yakalanan
şüpheli şahıslar yapılan işlemlerinin ardından
Afyonkarahisar Cumhuriyet Başsavcılığına sevk
edildi. Yakalanan 20 kişiden 4'ü savcılık sorgusu-
nun ardından serbest bırakıldı. Mahkeme
çıkarılan 16 kişiden 8'i tutuklandı, 8'i ise adli kon-
trol şartı ile serbest bırakıldı.
>>İHA

Kuyu-24 operasyonuyla organize suç
örgütü üyesi 5 şüpheli yakalandı

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, yurt dışında
tutuklu bulunan organize suç örgütü
elebaşının talimatıyla eylemler
gerçekleştirdikleri tespit edilen 5
şahısa yönelik Tekirdağ Çorlu’da
'Kuyu-24' operasyonu düzen-
lendiğini duyurdu. Operasyon
sonucu organize suç örgütü
üyesi 5 şüphelinin yakalandığını
ve 5’inin de tutuklandığını
açıkaladı. Sosyal medya
hesabından konuya ilişkin açıkla-
ma yapan Yerlikaya operasyonlara
dair görüntüleri paylaşarak şu
ifadelere yer verdi: "Aziz milletimizin bilmesi-
ni isterim ki hangi büyüklükte olursa olsun, nerede
olursa olsun ailelerimizin huzurunu kaçıran organize
suç örgütlerine milletimizin duası ve desteğiyle nefes

aldırmayacağız. Emniyet Genel Müdürlüğü
KOM Başkanlığı koordinesinde, Tekirdağ

İl Emniyet Müdürlüğü KOM Şube
Müdürlüğünce yapılan çalışmalar
sonucu; yurt dışında tutuklu bulu-
nan organize suç örgütü ele-
başının talimatıyla eylemler
gerçekleştirdikleri tespit edilen
organize suç örgütü üyesi
şüphelilerin; suç işlemek amacıyla

örgüt kurmak, yağma, tehdit, kasten
öldürmeye teşebbüs, mala zarar

verme ve genel güvenliğin tehlikeye
sokulması suçlarını işledikleri tespit edildi.

Operasyonları gerçekleştiren Kahraman
Polislerimizi tebrik ediyorum. Allah ayağınıza taş
değdirmesin. Milletimizin duası sizinle. Suç ve suçlu-
larla mücadelemiz kararlılıkla devam edecektir.">>iha
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OBEZİTE BİR TEKNOLOJİ HASTALIĞIDIR
Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ) obeziteyi, sağlığı bozacak ölçüde vücutta aşırı yağ birikmesi 
olarak tanımlarken, hızla artan obezitenin dünyada ve ülkemizde bir halk sağlığı sorunu

haline geldiğini söyleyen Medicana Sağlık Grubu Genel Cerrahlarından Op. Dr. Yılmaz Polat,
“Günümüzde teknolojinin gelişmesi, fiziksel aktivitenin azalmasına neden oluyor. ” dedi.

Obezite, vücudun ihtiyacından fazla kalori
alınması sonucunda kişinin boy uzunluğu-
nun kilogram cinsinden ağırlığına olan

oranının yani vücut kitle indeksinin 30'un üzerinde
olmasıdır. Obezite oluşumunu etkileyen birçok
faktör olduğunu ifade eden Medicana Konya
Hastanesi Genel Cerrahı Op. Dr. Yılmaz Polat,
obezitenin günümüzde çoğunlukla teknoloji
hastalığı olduğunu vurguladı.

“Obeziteyle birlikte birçok 
hastalıkta beraberinde geliyor”

Giderek daha fazla görülen obezitenin, sadece
fazla kiloları değil, çeşitli hastalıkları da
beraberinde getirdiğini, obezitede vücutta artan
yağ dokusunun aşırı kilo olarak karşımıza çıktığını
söyleyen Op. Dr. Yılmaz Polat, ‘’Obezitenin en
önemli sebepleri arasında yanlış beslenme
alışkanlıkları ve hareketsizlik yer alıyor.
Günümüzde teknolojinin gelişmesi de fiziksel
aktivitenin azalmasına neden olduğu için hem
hareketsizlik hem de yanlış beslenme alışkanlık-
ları obezite hasta sayısının artmasına neden oluy-
or. Obezitenin artması da birçok kronik hastalığı
beraberinde getiriyor” dedi. Obez olan kişilerde
genellikle karın bölgesinde daha yoğun olmak
üzere tüm vücutta yağ birikimi gözlenirken, artan
yağ dokusunun vücudun normal işlevlerini boz-
duğunu, obezitenin sadece beden değişikliğine
yol açmadığını ifade eden Genel Cerrah Op. Dr.
Yılmaz Polat, obez insanlarda nefes darlığı,
yorgunluk ve halsizlik, eklem ve sırt ağrılarının
görülebileceğini söyledi. Ayrıca psikolojik sorun-
ların da olabileceğini ekleyen Op. Dr. Yılmaz
Polat, obezitenin kişinin kendine olan güvenini ve
beden imajını olumsuz etkilediğini, bu durumdan
dolayı da çoğu kişide depresyon ve anksiyeteye
neden olabileceğini kaydetti.
Obezitenin başlıca neden olduğu hastalıkların
kalp dolaşım sistemiyle ilgili olduğunu açıklayan
Op. Dr. Yılmaz Polat, şöyle devam etti: ‘’Obezite
dolaşım sistemini etkileyerek kalp hastalıkları,
kalp krizleri, kalp yetmezliği, hipertansiyon, kötü
yağ asitlerinde artış, hiperlipidemiye sebep ola-
bilir. Bunun yanı sıra beyinle ilgili sorunlar yani
inme, yürüme bozuklukları ve migrene de yol

açabilir. Endokrinolojik olarak neden olduğu en
önemli hastalık ise Tip2 Diyabet’tir. Kadınlarda
polikistik over sendromu ve bununla ilişkili infer-
tiliteye yani kısırlığa neden olabilir. Solunum sis-
temini etkileyerek pulmoner emboli ve uyku
apnesine neden olabilir. Ayrıca obezite asosyal
kişilik bozuklukları ve depresyonun en önemli
nedenlerinden biridir. Obezite yaşam için
vazgeçilmez olan karaciğerde yağlanmaya, safra
taşlarında artışa ve reflü hastalığına da sebep
olabilir. Son yıllarda artan kanser hastalıkları da
obezite ile ilişkilidir. Özellikle meme, rahim ve
kolon kanseri riski obezite ile birlikte artış göster-
mektedir.”

“Çok geç olmadan
harekete geçilmelidir”

Obezitenin tedavisinde; doğru beslenme alışkan-
lıklarının kazandırılması, fiziksel aktivite ve egz-
ersiz, davranış değişikliği tedavisi, ilaç tedavisi
ve cerrahi tedavi yöntemleri uygulandığını kayd-
eden Genel Cerrahi Uzmanı Op. Dr. Yılmaz Polat
obezite hastalarının, hastalıklar gelmeden
harekete geçmelerini söyledi. Polat, “Obezite
tedavisi hekim, diyetisyen, hemşire, psikolog ve

fizyoterapist işbirliği içinde olduğu bir ekip
tarafından yönetilmelidir. Obezite tedavisinde
kullanılan yöntemler, bireyin kilosuna, yaşına,
sağlık durumuna ve yaşam tarzına göre değişik-
lik gösterir. Öncelik her hasta için doğru beslen-
me alışkanlıklarının kazandırılmasıdır. Bunun
yanında fiziksel aktivite ve egzersiz ile destek-
lenmelidir. Gene de vücut kitle indeksi 30’un altı-
na düşmeyen hastalarımız için gastrik balon
uygulaması tavsiye edilebilir. Bu yöntem, kilo
vermeye yardımcı olur ve obezitenin yol açtığı
sağlık sorunlarının riskini azaltır” ifadelerini kul-
landı. Obezite tedavisinde kullanılan cerrahi yön-
temler de olduğunu, obezite cerrahisinin, diğer
tedavi yöntemlerinin yetersiz kaldığı durumlarda
başvurulan bir seçenek olduğunu kaydeden Op.
Dr. Yılmaz Polat, “Mide küçültme, midenin boyu-
tunu küçülterek alınan kalori miktarını azaltan bir
cerrahi yöntemdir. Mide by-pass, midenin bir kıs-
mının bypass edilerek ince bağırsağa doğrudan
bağlandığı bir cerrahi yöntemdir. Bu yöntem,
midenin hacmini küçültür ve besinlerin emilimini
azaltır. 60 yaşına kadar her bireyde bu yöntemler
kullanılabilir” diye konuştu.>>İHA

Diz kireçlenmesi tedavi edilebilir: Erken teşhis avantaj sağlıyor
Diz eklemini koruyan kıkırdağın aşınması veya hasar görmesiyle ortaya çıkan diz kireçlenmesi, dizde ağrı, şişlik, sertlik 
ve hareket kısıtlılığı gibi belirtilerle kendini gösteriyor. İlerleyen vakalarda ise hastalar, ağrılar nedeniyle eve bağlı hale

gelebiliyor. Doç. Dr. Serda Duman, diz kireçlenmesinin tedavi yöntemleri hakkında önemli bilgiler verdi.
Ortopedi ve Travmatoloji Bölümü’nden Doç. Dr.
Serda Duman, diz kireçlenmesinin genellikle yaşın
ilerlemesi, aşırı kilo, eklem travmaları, genetik fak-
törler ve bazı metabolik hastalıklar gibi nedenlere
bağlı olarak geliştiğini belirtti. Kıkırdak sıvısının
azalmasıyla birlikte kıkırdaklar birbirine sürtünm-
eye başlar ve bu durum eklem sağlığını olumsuz
etkiler. Zamanla kıkırdak incelir, yüzeyde çatlaklar
oluşur ve eklem kenarlarında kemik çıkıntıları
gelişir. Diz kireçlenmesinin belirtilerini ağrı, şişlik,
sertlik ve hareket kısıtlılığı olarak sıralayarak, bu
belirtilerin yaşam kalitesini olumsuz etkilediğini
ifade eden Doç. Dr. Duman, "Yürüme mesafesi
azalır, hastalar evin dışına çıkmak istemez, ağrılar
nedeniyle kaliteli uyku uyuyamaz ve hareketsizlik
kilo alımına yol açar. Tanı en iyi muayene ile konur,
röntgen görüntüleme ve MR gibi testler yardımcı
olur. Erken aşamalarda teşhis edilen diz kireçlen-
mesi, daha etkili bir tedavi için avantaj sağlar” dedi.
Kireçlenmenin aşamasına göre çeşitli tedavi
seçenekleri bulunuyor Diz kireçlenmesinin
tedavisinde ameliyatsız yöntemler ilk seçenek

olarak öne çıktığını söyleyen Doç. Dr. Serda
Duman, "Ağrıyı azaltmak için ilaç tedavisi, kilo kon-
trolü, fizik tedavi ve özel egzersiz programları
hastaların yaşam kalitesini artırabilir. Fizik tedavi,
eklem hareketliliğini artırarak ve çevresindeki
kasları güçlendirerek hastaların günlük aktiviteler-
ine dönüşünü kolaylaştırabilir” dedi. Ek olarak, diz
eklemine yapılan iğnelerle uygulanan tedaviler
arasında hyaluronik asit, PRP (Platelet Rich
Plasma), PRGF (Plasma Rich Growth Factors) ve
SVF (Stromal Vasküler Fraksiyon) gibi kök hücre
tedavileri yer almaktadır. Bu tedaviler, özellikle
erken evre kireçlenmelerde hastalığın ilerlemesini
yavaşlatabilir ve hastayı rahatlatabilir. Diz protezi
ameliyatının ise kireçlenmenin ileri evrelerinde ve
diğer tedavi yöntemlerinin yetersiz kaldığı durum-
larda düşünüldüğünü belirten Doç. Dr. Duman,
"Diz protezi ameliyatı, hasar görmüş eklem yüzeyi-
ni protezle değiştirerek ağrıyı azaltabilir ve hareket
kabiliyetini geri kazandırabilir. Sonuçlar oldukça
başarılıdır ve yaşam kalitesini önemli ölçüde
artırır" dedi.>>İHA
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Başkan Aynacı 
yatırımlar için Ankara'da

Bolvadin Belediye Başkanı Derviş Aynacı, MHP Bolvadin 
İlçe Başkanı Mahmut Kızıltoprak ve İGM Üyesi Mehmet

Koyuncu, Ankara'da Milletvekili Mehmet Taytak'ı ziyaret etti. 
Ziyaret sırasında, Bolvadin’de yapılan mevcut
hizmetler değerlendirildi ve ilçeye kazandırıla-
bilecek yeni yatırımlar üzerine kapsamlı istişarel-
erde bulunuldu. Başkan Derviş Aynacı, "Biz bu
şehrin hizmetkârıyız diyerek çıktığımız bu yolda,
Bolvadin için çalışmalarımızı hız kesmeden
sürdüreceğiz. İlçemize daha fazla hizmet

kazandırmak ve kalkınmaya katkı sağlamak için
her fırsatta yeni adımlar atacağız" dedi.
Milletvekili Mehmet Taytak da, "Bolvadin’e
hizmet etmek adına belediyemizle birlik ve
beraberlik içinde çalışmaya devam edeceğiz"
ifadelerini kullanarak, ilçeye yönelik projelere
destek sözü verdi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Dr. Sarıkürkcü bir kez daha “Dünyanın 
en etkili bilim insanları” Listesinde

AFSÜ Eczacılık Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Cengiz
Sarıkürkcü, Stanford Üniversitesi tarafından hazırlanan 

2024 yılı “Dünyanın En Etkili Bilim İnsanları” sıralamasında
hem “son yıl” hem de “kariyer boyu” listesinde yer aldı. 

Türkiye özelinde 1518 araştırmacının “son
yıllık” listeye, 1172 araştırmacının ise “kariy-
er boyu” listesine girmeye hak kazandığı
çalışmada, AFSÜ’den son 5 yılda (2019-
2023) olduğu gibi bu sene de Eczacılık
Fakültesi Dekanımız Prof. Dr. Sarıkürkcü
“son yıl” ve “kariyer boyu” listelerinde yer
alma başarısı gösterdi. Stanford Üniversite-
si’nden Prof. John P. A. Ioannidis’in
katkılarıyla Eylül 2024’te hazırlanan ve
dünya genelinde en çok atıf alan
akademisyenlerin sıralandığı liste, Elsevier
veri tabanında “kariyer boyu” ve “son yıllık”
olmak üzere iki ayrı formatta açıklandı. Bilim

insanlarının, standart Science-Metrix sınıfla-
masına göre 22 bilim alanı ve 174 alt alanda
sınıflandırıldığı çalışmada, en az 5 makalesi
olan tüm bilim insanları için alana ve alt
alana özgü yüzdelik dilimler oluşturuldu. Bu
çalışmada Elsevier tarafından ICSR Lab
aracılığıyla sağlanan Scopus verileri kul-
lanıldı. Kariyer boyu veriler 2023 sonuna
kadar güncellenir ve tek yakın yıl verileri
2023 takvim yılı içinde alınan atıflarla ilgilidir.
Seçim, c-puanına (kendi atıflarıyla ve atıfsız)
veya alt alanda %2 veya üzeri yüzdelik
sıralamaya göre ilk 100.000 bilim insanına
dayanmaktadır.>>HÜDAYİ ACAR

Ambaryolu’nda
çift yön uygulaması başladı

Afyonkarahisar Belediyesi, Kadınana Caddesi’ndeki 
çalışmalarını tamamladı ve yolu çift yönlü olarak trafiğe açtı.

Geçtiğimiz dönemde orta refüj kaldırılarak tek
yöne dönüştürülen cadde, bekleneni vere-
memişti. Afyonkarahisar Belediye Meclisi’nin

yolun yeniden çift yöne dönüştürülmesi yönündeki
talebi, İl Trafik Komisyonu tarafından kabul edilmişti.
Çalışmaların tamamlanmasının ardından,
Ambaryolu’nun ikinci kısmı çift yönlü olarak yeniden
trafiğe açıldı. Belediye Başkanı Burcu Köksal, çift yönlü
olarak açılan Ambaryolu’nun ikinci kısmını ziyaret etti.
Ziyaret sırasında açıklamada bulunan Başkan Köksal,
“Söz verdiğimiz gibi hizmet etmeye devam ediyoruz.
Afyonkarahisar’da adeta kangren haline gelmiş olan
Ambaryolu’ndaki tek yön uygulamasıyla ilgili de bir çalış-
ma yaptık.” dedi.

DOKUZ GÜNDE TAMAMLANDI
Şoförlerden, esnaflardan ve vatandaşlardan yolun çift
yöne dönüştürülmesiyle ilgili talepler aldıklarını belirten
Başkan Köksal, “Konunun uzman akademisyenleri,
şoförler odası, bölge esnafı ve vatandaşlarımızla
görüştük. ‘Trafik akışı nasıl daha rahat sağlanır?’
sorusunu yönelttik ve bu doğrultuda geri dönüşler aldık.
Ambaryolu’nun çift yöne geçmesi konusunda alınan geri
bildirimler doğrultusunda harekete geçtik.” diye konuştu.
Çalışmaların 9 gün gibi kısa bir sürede tamamlandığını vur-
gulayan Belediye Başkanımız Burcu Köksal, “Artık
Ambaryolu’nda trafik çift yönlü akacak.” şeklinde konuştu. 

ÇİFT SIRA PARK YAPMAYALIM,
KURALLARA UYALIM

Afyonkarahisar trafiğini rahatlatmayı hedeflediklerini dile
getiren Başkan Köksal, “Belediyedeki tüm çalışan-
larımızın gece-gündüz demeden gösterdiği emek ve
çaba sayesinde yol çift yönlü olarak trafiğe açıldı.
Vatandaşlarımızdan tek isteğim, Ambaryolu’nda çift sıra

park yapmamaları ve trafik kurallarına uymalarıdır. Bu
konuda hepimizin aynı hassasiyeti taşıdığına inanıyo-
rum.” ifadelerini kullandı. Ambaryolu’nun çift yönlü
olarak trafiğe açılmasıyla birlikte esnafı ve vatandaşları
ziyaret ederek onların taleplerini dinleyen Başkanımız
Burcu Köksal, “Bundan önce olduğu gibi, bundan sonra
da sözlerimizi tutmaya ve hizmetlerimizi gerçekleştirm-
eye devam edeceğiz.” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

OEDAŞ, yüzde 100 yerli CBS yazılımı
geliştirmek için çalışmalara başladı
Elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, şebeke varlıklarının izlenmesini, yatırım ve

projelerin daha verimli kullanılmasını sağlayan Coğrafi Bilgi Sistemi’ni (CBS)
yüzde 100 yerli bir yazılıma dönüştürmek için çalışmalarına başladı. 

Proje kapsamında yabancı menşeli
yazılımlara ödenen yüksek ücretlerin
yurt içinde kalması, sektöre özgü
geliştirmelerle verimliliğin artırılması
ve yüksek güvenlikli bir yazılım
geliştirilmesi planlanıyor. OEDAŞ
Direktörü Muzaffer Yalçın, ŞİMŞEK
adı verilen bu proje ile yalnızca
OEDAŞ’ın değil, Türkiye genelinde
faaliyet gösteren 21 elektrik dağıtım
şirketinin ve bunun akabinde doğal
gaz şirketlerinin de sahadaki
ihtiyaçlarını karşılayan bir ürün
geliştirmeyi hedeflediklerini söyledi.
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir,
Kütahya ve Uşak’ta elektrik dağıtım
hizmeti sağlayan Osmangazi Elektrik
Dağıtım AŞ (OEDAŞ), yurt dışı
menşeli olan Coğrafi Bilgi Sistemi
(CBS) yazılımlarına yüzde 100 yerli
bir alternatif geliştirmek üzere çalış-
malarına başladı. Elektrik dağıtım
sektörü içinde bir ilk olmasının yanı
sıra tüm sektörler arasında da
öncülerden biri olan ŞİMŞEK adı ver-
ilen proje ile hizmet kalitesi artırılırken
yabancı menşeli yazılımlara ödenen
yüksek lisans ve bakım ücretlerinin de
Türkiye’de kalması hedefleniyor. 

AFETLERDE DAHA ETKIN
MÜDAHALE: İNTERNET

ERIŞIMSIZ ÇALIŞMA ÖZELLIĞI
OEDAŞ’ın geliştirmeyi hedeflediği
CBS yazılımı, kullanıcıların farklı veri
kaynaklarında ve çeşitli formatlarda
depolanan coğrafi veriyi okuyabilen,
bu veriyi elektrik dağıtım sembolleri
ile harita üzerinde çevrim içi ve çevrim
dışı bir şekilde görüntüleyebilen ve
kullanıcıların bu veriler üzerinde
düzenleme yapmasına imkan tanıyan
bir altyapıya sahip olacak. Yazılımın
çevrim dışı çalışma özelliği sayesinde
zorlu coğrafi koşullarda veya deprem
gibi doğal afetler esnasında ekipler inter-
net erişimleri olmadan da verilere
erişerek gerekli müdahaleleri anında
yapabilecek.

ARTIRILMIŞ GERÇEKLIK
KULLANILACAK

Proje kapsamında ayrıca saha ekip-
lerinin operasyonlarını kolaylaştıracak
artırılmış gerçeklik teknolojileri kullanıl-
ması da planlanıyor. Bu teknoloji ile
saha ekipleri, kabloların nereden geçtiği-
ni, sistemlerin nasıl yapılandırıldığını
tablet veya mobil cihazları üzerinden
anında görüntüleyebilecek.

MUZAFFER YALÇIN: “YABANCI 
MENŞELI ÜRÜNLERE YÜZDE 100
YERLI BIR ALTERNATIF SUNMAYI

HEDEFLIYORUZ”
ŞİMŞEK hakkında bilgi veren OEDAŞ
Direktörü Muzaffer Yalçın, “OEDAŞ
olarak yalnızca sektörümüzde bir ilke
değil, ülkemizde de öncülerden biri
olacak bir proje için çalışmaya başla-
manın heyecanını yaşıyoruz.
ŞİMŞEK ile coğrafi bilgi sistemlerinde
kullanılan yabancı menşeli ürünlere
yüzde 100 yerli bir alternatif sunarak,
yüksek güvenlikli, modüler ve geliştir-
ilebilir bir çözüm üretmeyi amaçlıy-
oruz. Projemizin öncelikli hedefi,
operasyonel süreçlerimizi daha ver-
imli hale getirirken bu süreçlerin yük-
sek maliyetli yabancı yazılımlardan
bağımsız olarak yürütülmesini sağla-
mak. Böylece abonelik süreci, kesinti

yönetimi gibi konularda avantaj elde
ederek tüketici memnuniyetini de
artıracağız.” dedi. Yalçın, Teosoft iş
birliği ile geliştirdikleri yazılımın EPDK
tarafından da takip edildiğini, projenin
başarıyla sonuçlanması durumunda
yazılımın OEDAŞ’ın yanı sıra Türkiye
genelinde faaliyet gösteren 21 elektrik
dağıtım şirketi ve bunun akabinde
doğal gaz şirketleri tarafından da kul-
lanılma potansiyeli olduğunu ifade
etti. 

COĞRAFI BILGI SISTEMI (CBS)
NEDIR?

CBS, coğrafi verilerin toplanması,
saklanması, işlenmesi ve analiz
edilmesine olanak sağlayan bir sis-
temdir. Elektrik dağıtım sektöründe,
altyapının yönetimi, arızaların tespiti,
şebeke optimizasyonu ve yatırım
planlamaları gibi kritik süreçlerde kul-
lanılan CBS, sahadaki operasyonel
faaliyetlerin yönetiminde önemli bir rol
oynar. CBS, harita üzerinde elektrik
hatlarının, trafoların, arıza nokta-
larının ve tüketici bilgileri gibi verilerin
yönetilmesine olanak sağlar. Bu sis-
temler sayesinde dağıtım şirketleri
operasyonlarını daha verimli, güvenli
ve düşük maliyetlerle yönetebilir.
>>HÜDAYI ACAR
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: "F-16 modernizasyon projesiyle
yeni bir sayfa açtığımızı temenni ediyor, bu alandaki ihracat

engellerinin kalıcı şekilde kaldırılmasını bekliyoruz"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Türkiye-ABD İş Konseyi (TAİK) tarafından
düzenlenen 15. Türkiye Yatırım

Konferansı çerçevesinde Amerikalı ve Türk iş
adamları ile bir araya geldi. Bir gelenek haline
gelen bu buluşmanın iki ülke iş çevrelerine yeni
işbirlikleri ve ortaklıklar için önemli bir imkan sun-
duğuna inandığını kaydeden Cumhurbaşkanı
Erdoğan, ekonomik ve ticari konuların
Amerika'yla münasebetlerin en önemli boyutların-
dan birini teşkil ettiğini ifade etti. Amerika’nın son
iki senedir Türkiye’nin en fazla ihracat yaptığı
ikinci, en fazla ithalat yaptığı beşinci ülke
olduğunu belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, ikili
ticaret hacminin geçtiğimiz yıl 30 milyar doları
aştığını söyledi. Erdoğan, “Pek çok defa ifade
ettiğim üzere ikili ticaret göstergelerini istikrarlı
şekilde arttırmak için büyük bir potansiyele
sahibiz” dedi. Ticarette 100 milyar dolarlık ortak
hedefe iyi bir planlamayla ulaşabileceğine bütün
samimiyetiyle inandığını dile getiren
Cumhurbaşkanı Erdoğan, bunun için demir çelik
ve alüminyum sektöründeki ilave gümrük vergi-
leri, soruşturmalar ve CAATSA yaptırımları gibi
tek taraflı uygulamaların artık terk edilmesi gerek-
tiğinin altını çizdi. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
Türkiye'nin büyük, güçlü ve potansiyeli son
derece yüksek bir ekonomiye sahip olduğunu,
bugün dünyada hem nüfusu 85 milyon hem de
kişi başına geliri 13 bin doların üzerinde olan
ABD, Japonya, Rusya, Meksika ile 5 ülkeden biri
olduğunu belirterek, Türkiye'nin son 20 yılda orta-
lama yüzde 5,4 oranında büyüdüğünü, son 20
yılda altyapıya 270 milyar dolardan fazla yatırım
yaptıklarını aktardı. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
havalimanı sayısını 2 katından fazla artırdıklarını,
ihracatın 20 yılda 20 kattan fazla arttığını bildirdi.
Dünya ihracatından alınan payı ikiye katladık-
larını belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan,
“Savunma ve havacılık sanayinde ilk sıralardayız.
Dünyanın en büyük SİHA tedarikçisiyiz. Şeffaf,
öngörülebilir ve yatırımcı dostu politikalarımız
sayesinde son 20 yılda 270 milyar dolara yakın
uluslararası doğrudan yatırım çektik” ifadelerini
kullandı. 2024'te kredi notu 3 kuruluş tarafından
artırılan tek ülkenin Türkiye olduğunu ifade eden
Erdoğan, Türkiye'deki yabancı sermayeli şirket
sahibi sayısının 6 binden 83 bine çıktığını,
bölgede yaşanan sıkıntılara rağmen ihracatta,
istihdamda, üretimde, turizmde büyümeyi

sürdürdüklerini söyledi. "Güçlü bir şekilde destek-
lediğimiz ve son bir yıldır uygulamakta olduğu-
muz ekonomi programının meyvelerini topluy-
oruz.” diyen Erdoğan, tüm dünya ile birlikte
ülkemizin de sorunu olan enflasyonda kalıcı ve
belirgin bir düşüş sürecine girdik. İşsizlik oranı
hedeflerimiz ötesinde iyileşti. Depremin etkilerine
rağmen kamu maliyesini hızla toparladık.
Rezervleri artık bir endişe kaynağı olmaktan
çıkardık. Uluslararası derecelendirme kuru-
luşlarının tamamı bu gelişmelere kayıtsız
kalmadı” şeklinde konuştu. 2024 yılında kredi
notu 3 kuruluş tarafından artırılan tek ülkenin
Türkiye olduğunu hatırlatan Erdoğan, makro
finansal istikrarı kalıcı hale getirmek suretiyle
Türkiye'yi yüksek gelirli ülkeler ligine çıkarmayı
hedeflediklerini bildirdi. Cumhurbaşkanı Erdoğan,
yüksek katma değerli, sürdürülebilir dijital
dönüşümü destekleyen, ileri teknolojiye dayalı ve
nitelikli istihdam sağlayan yatırımları Türkiye'ye
daha fazla çekmek istediklerini, bu amaçla yeni
uluslararası doğrudan yatırım stratejisini hazır-
ladıklarını belirterek, “Böylece ülkemizin küresel
yatırım pastasından aldığı mevcut yüzde 1'lik
payı 2028 yılı itibarıyla yüzde 1,5'e çıkaracağız.
Yenilenebilir enerji, savunma sanayi, biyoteknolo-
ji ve otomotiv sektörleri keza özel ilgi göster-
diğimiz ve Amerikan firmalarıyla müşterek çalış-
malara imza atabileceğimiz alanlar olarak öne
çıkıyor” dedi Türkiye'nin 2030 yılına kadar yüksek
teknoloji yatırımlarının odak noktası haline
gelmesini hedeflediklerini söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, “Bu maksatla yarı
iletkenler, yeşil enerji, ileri imalat, sağlıklı yaşam,
dijital teknolojiler, haberleşme ve uzay gibi 30'un
üzerindeki başlıkta yapılacak yatırımlara nitelikli
destekler sağlayacağız” dedi Amerika ile gerek
karşılıklı iş heyetleri ziyaretleri, gerek resmi
temaslar açısından verimli bir yıl geçirdiklerini
ifade eden Erdoğan, "Bu temaslarda Orta Asya
ve Afrika gibi coğrafyalar başta olmak üzere
dünyanın birçok bölgesinde de ortak iş yapabilme
fırsatları öne çıktı. Bu potansiyeli Eximbank, IFC
gibi kuruluşlarında aktif desteğiyle hayata geçire-
biliriz. 2016 yılında Amerika'dan LNG ithalatına
başlamamızın ardından enerji alanında da işbir-
liğimizin gelişiyor olması memnuniyet vericidir.
Bugün Amerika bu alandaki en büyük
tedarikçimiz haline gelmiş olup bu ilişkiyi uzun
vadeli bir sözleşmeyle taçlandırmak arzusun-

dayız. Mayıs ayında enerji şirketimiz BOTAŞ ile
Amerikalı enerji şirketi Exxon Mobil arasında
imzalanan niyet mektubu önemli bir adımdı”
değerlendirmesinde bulundu. Savunma sanayi
alanındaki işbirliğinin son yıllarda kısıtlamalar
nedeniyle maalesef potansiyelinin çok gerisinde
kaldığını ifade eden Erdoğan, “F-16 moderniza-
syon projesiyle yeni bir sayfa açtığımızı temenni
ediyor, bu alandaki ihracat engellerinin kalıcı şek-
ilde kaldırılmasını bekliyoruz” diye konuştu. Türk
savunma sanayinin dinamizminin küresel tedarik
zincirleri bakımından da rakipsiz bir fırsat sun-
duğunu dile getiren Erdoğan, 155 milimetre kali-
brelik top mermilerinin üretim ve tedarikinde tesis
edilen işbirliğinin bunun en somut örneklerinden
olduğunu, firmaların Teksas'ta faaliyete geçire-
cekleri üretim tesislerinin bu alandaki tedarik
süreçlerine seviye atlatacağını, mevcut projeleri
ilerletmek, müşterek güvenliğe katkı sağlayacak
yeni ortaklıklar kurmak için iş insanlarının
desteğinin mühim olduğunu kaydetti. Amerikan iş
dünyasının gayretleri desteklenmesi noktasında
daha etkin roller üstlenebileceği kanaatinde
olduğunu belirten Erdoğan şunları söyledi:
"Sizlerle birlikte yeni yatırımcıları da Türkiye'de
görmekten mutluluk duyacağımızı bilmenizi ister-

im. Türk firmalarının da Amerikan pazarına giriş-
leri noktasında vize başta olmak üzere gerekli
kolaylıkların sağlanmasında aktif desteğinizi bek-
liyorum.">>İHA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Savunma sanayi alanındaki işbirliğimiz, son yıllarda kısıtlamalar nedeniyle maalesef potansiyelinin çok gerisinde
kaldı. F-16 modernizasyon projesiyle yeni bir sayfa açtığımızı temenni ediyor, bu alandaki ihracat engellerinin kalıcı şekilde kaldırılmasını bekliyoruz" dedi.

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, Narin'in 
soruşturmasında yeni gelişmeyi duydurdu

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç,
Adli Tıp Kurumu tarafından
bu yıl ilk kez uluslararası
olarak düzenlenen,
“Uluslararası Katılımlı 19. Adli
Tıp Günleri” açılış töreninin
ardından basın mensuplarının
sorularını yanıtladı.

Tunç, ayrıca Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın yarın Birleşmiş Milletler Genel Kurulu'na
katılacağının bilgisini vererek, Cumhurbaşkanı
Erdoğan'ın Batı Şeria'da düzenlenen bir gösteride
İsrail askerleri tarafından vurularak öldürülen Ayşenur
Ezgi Eygi konusunu gündemine alabileceğini dile
getirdi. Tunç, “Sayın Cumhurbaşkanımız Birleşmiş
Milletler Genel Kurulu'nda yarın konuşma yapacak,
mutlaka bu konuya da değinecektir” dedi. Antalya'da
yapılan Uluslararası Katılımlı 19. Adli Tıp Günleri
Kongresi'ne katılan Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, açılış
töreni sonrası basın mensuplarıyla bir araya geldi. 21
Ağustos tarihinde Diyarbakır'da kaybolan ve 19 gün
sonra cansız bedenine ulaşılan Narin Güran cinayeti
ve 6 Eylül'de işgal altındaki Batı Şeria'da düzenlenen
bir gösteride İsrail askerleri tarafından vurularak
öldürülen Türk-ABD vatandaşı Ayşenur Ezgi Eygi
hakkında yapılacak işlemlere ilişkin değerlendirmel-
erde bulundu.

“Milletimizin beklentisi yargı 
tarafından karşılanacak”

Bakan Tunç, 8 yaşındaki Narin Güran'ın cansız
bedeninin bulunmasından ardından duyduğu üzün-
tüyü dile getirerek, şu ifadelere yer verdi: “21
Ağustos'ta kaybolan Narin kızımızın maalesef cansız
bedeni 19 gün sonra 8 Eylül'de bir dere yatağında
gömülmüş şekilde bulundu. Gerçekten milletçe bizi
derinden sarstı. Narin kızımızın hunharca cinayete
kurban gitmesi bizi çok yaraladı. Gece gündüz herkes
Narin'in canlı bedenine ulaşmak için çok çalıştı ama
cansız bedenine ulaşıldı. Bu kapsamda soruşturmalar
da etkin bir şekilde devam etti, özellikle Diyarbakır
Cumhuriyet Başsavcılığımızın başından bu yana katil-
leri tespit edebilmek, sorumluları bulabilmek için gös-
terdiği çaba söz konusu. Millet olarak Narin'in katil-
lerinin tespiti ve hak ettikleri en ağır cezaya çarptırıl-
ması noktasında bir beklenti var. Bu beklenti elbette ki
yargımız tarafından karşılanacak, hiç kimsenin şüph-
esi olmasın. Karanlıkta hiçbir şey kalmayacak.”

“Kamera görüntüleri TÜBİTAK'ta”
Bakan Tunç, Narin Güran cinayetine ilişkin soruştur-
ma kapsamında tespit edilen kamera görüntülerinin
dün TÜBİTAK'a ulaştırıldığını açıklayarak, şöyle
devam etti: “Şu anda elde edilen deliller, veriler, ifadel-
er var, ifadelerdeki çelişkiler var. Yeniden ifade alın-
abiliyor ve bu anlamda soruşturma aşamasında 12
şüpheli tutuklu, 3 adli kontrol kararı verilen kişi var.
27'si şüpheli olmak üzere 241'i tanık olmak üzere bu
soruşturma kapsamında 268 kişinin ifadesi alındı. Bir
takım DNA tespitleri var, tespit edilen araçlar üzerinde

kriminal incelemeler var. Gerek jandarma kriminal lab-
oratuvarlarının gerekse Diyarbakır Adli Tıp Kurumu
Başkanlığımızın ve İstanbul Adli Tıp Kurumu
Başkanlığımızın elde ettiği veriler var. Geriye dönük
HTS kayıtları inceleniyor. Kim kiminle yoğun
görüşmüş, bunun yanı sıra baz çakışmaları tespit
ediliyor. Cinayet mahallinde kimlerin olduğuna yönelik
baz istasyonu tespitleri ve baz çakışmaları ile ilgili
çalışmalar devam ediyor. Bir takım tespit edilen kam-
era görüntüleri var, bu kamera görüntüleri dün
TÜBİTAK'a gönderildi. TÜBİTAK tarafından bir
inceleme yapılıyor. Oradan da hem ses hem görüntü
anlamında tespit edilen, bazı evlerden elde edilen
kameralarla ilgili TÜBİTAK'ta da bir çalışma yapılıyor.”

“Katil ya da katiller en ağır 
cezaya çarptırılacak”

Bakan Tunç, soruşturmanın gizliliğine dikkat çekerek,
selameti açısından farklı yorumlara neden olacak
hususlardan kaçınmak gerektiğine işaret etti. Tunç,
“Burada özellikle elde edilen Adli Tıp'ın ortaya koy-
duğu DNA tespitleri ve diğer veriler, kriminal
incelemelerde ortaya çıkan hususlar, soruşturma kap-
samında gizlilik kapsamında teknik veriler ve delillerle
ilgili kamuoyuna yansımayan bazı hususlar da söz
konusu. İfadeler avukatlar tarafından kamuoyuyla
paylaşıldığında, o ifadelerden yola çıkarak birtakım
yorumlar tespitler yapılabiliyor. Burada soruşturma
gizli, soruşturmanın selameti açısından özellikle farklı
yorumlara neden olacak hususlardan da kaçınmak
gerekiyor. Narin kızımızın katilleri mutlaka soruşturma
kapsamında tespit edilecek ve yargı huzuruna
çıkarılacak, çok uzun sürmez. Bu anlamda açılacak
bir davada yargı neticesinde katil ya da katiller hesap
verecek. Biz bunun sonuna kadar takipçisi ola-
cağımızı hep söyledik. Sayın Cumhurbaşkanımız
Narin evladımız kaybolduğu günden itibaren bu işin
üzerinde hassasiyetle duruyor, soruşturma aşa-
masını çok yakından takip etti. Soruşturmanın en
ince detaylarına kadar, hiçbir şüphe bırakmayacak
şekilde ifadeler, tüm teknik veriler değerlendirilerek,
HTS kayıtlarından baz kayıtlarına, tespit edilen kam-
era kayıtlarının TÜBİTAK çözümlerine, yine toplanan
telefonlardan elde edilen bazı ses kayıtlarının
çözümlenmesine varıncaya kadar, birçoğu
kamuoyuna yansımamış bilgiler var. Sonunda iddi-
aname ortaya çıkınca da yargı huzurunda hesabını
verecek, Narin kızımızın kanını yerde bırakmayarak,
toplum vicdanımızı rahatlatacak bir karara ulaşacak,
katil ya da katillerde en ağır cezaya çarptırılacak”
dedi.>>İHA
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Afyonkarahisar’da Avrupa 
Spor Haftası coşkuyla kutlandı

Avrupa Spor Haftası kapsamında Türkiye'nin 81 ilinde eş zamanlı olarak başlayan ve Türkiye Herkes İçin Spor Federasyonu (HİS) 
koordinasyonunda gerçekleştirilen “Herkes İçin Ulusal Spor ve Sağlık Günleri” etkinlikleri, Afyonkarahisar’da da yoğun katılımla gerçekleştirildi. 

Etkinlik, Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü'nün ev sahipliğinde atletizm
pistinde düzenlendi. Hem sağlıklı yaşamı

teşvik etmek hem de toplumu sporla buluşturmak
amacıyla gerçekleştirilen bu etkinlik, katılımcılara
spor dolu anlar yaşattı.

KASAPOĞLU: “AVRUPA SPOR HAFTASI,
SPORA KATILIMI TEŞVİK EDİYOR”

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, etkinlikte yaptığı konuşmada,
Avrupa Spor Haftası’nın hem Türkiye'de hem de
Avrupa ülkelerinde her yıl 23-30 Eylül tarihleri
arasında kutlandığını belirtti. Kasapoğlu, bu hafta
boyunca düzenlenen etkinliklerin “Be Active”
(Aktif ol) sloganı ile vatandaşları daha fazla
hareket etmeye ve spora katılmaya teşvik ettiğini
ifade etti. Kasapoğlu sözlerine şöyle devam etti:
“Avrupa Spor Haftası kapsamında ilimizde geniş
katılımlı etkinlikler düzenledik. Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü olarak bu organizasyonlara ev
sahipliği yapmaktan mutluluk duyuyoruz. Atletizm
sahamızda yüzlerce katılımcıyı bir araya getirdik.
Spor, bireylerin sağlığını güçlendiren en önemli
unsurlardan biridir ve bu tür etkinliklerle spor bil-
incini toplumun her kesimine yaymak istiyoruz.
Etkinliklerin başarıyla gerçekleşmesinde emeği
geçen tüm mesai arkadaşlarıma teşekkür ediyo-
rum.”

BAŞKAN SİPER: “SPOR, SAĞLIKLI BİR
TOPLUM İÇİN VAZGEÇİLMEZDİR”

Afyonkarahisar İl Genel Meclis Başkanı Mehmet
Siper de etkinlikte bir konuşma yaparak sporun,
sağlıklı bir toplum oluşturmadaki rolüne dikkat
çekti. Siper, “Spor, bireylerin bedensel ve zihinsel
sağlığını koruyup geliştirmesi adına büyük önem
taşır. Özellikle gençlerimizin spora yönelmesi,
sağlıklı nesiller yetiştirilmesi adına çok kıymetlidir.
Bugün burada Avrupa Spor Haftası vesilesiyle bir
araya gelmek, sporu hayatımızın bir parçası
haline getirme hedefimize bir adım daha yaklaş-
mamızı sağlıyor. Bu organizasyonda emeği
geçen herkese teşekkür ediyorum” dedi.

RENKLİ VE EĞLENCELİ ETKİNLİKLER
Atletizm pistinde gerçekleştirilen etkinlikler, farklı
yaş gruplarından bireylerin katılımıyla oldukça
renkli görüntülere sahne oldu. Sporcular ve

amatör katılımcılar, yürüyüş, koşu, futbol, voley-
bol, bilek güreşi ile dolu dolu bir gün geçirdi.
Bunun yanı sıra, Afyonkarahisar’da sporun
tabana yayılması amacıyla çocuklar ve gençler

için özel etkinlik alanları oluşturuldu. Profesyonel
spor antrenörleri tarafından yönetilen etkinlik-
lerde katılımcılar spor yaparken eğlenceli vakit
geçirdi. Etkinliklerde yer alan katılımcılar arasın-
da spora yeni başlayanlar olduğu gibi, aktif olarak
spor yapan bireyler de yer aldı. Sporun sadece
fiziksel sağlık değil, aynı zamanda mental sağlık
açısından da büyük faydalar sağladığı etkinlik
boyunca vurgulandı. >>HÜDAYİ ACAR

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan Yardımcısı
Şatıroğlu Sandıklı'yı ziyaret etti

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan Yardımcısı Nevzat Şatıroğlu,
Sandıklı'ya gerçekleştirdiği ziyaret kapsamında ilk olarak Sandıklı

Belediyesini ziyaret etti. Burada, SANJET A.Ş Genel Müdürü
Bahadır Seyman tarafından jeotermal suyun tek elden dağıtım 

sistemleri, Sandıklı Hüdai Kaplıcalarında Bulunan Termal Oteller
ve Organize Sanayi Bölgesi hakkında bir sunum yapıldı.

Ziyaretin devamında, Şatıroğlu SANJET A.Ş Tek
Elden Dağıtım Tesisine geçerek otomasyon sistem-
lerini yerinde inceledi. Ardından SANJET A.Ş’ye ait
çiçek serası ve Kuru Gıda Üretim Tesisini ziyaret
ederek burada yürütülen faaliyetler hakkında bilgi aldı.
Program çerçevesinde, Seralar Bölgesi’ndeki seralar
ziyaret edilerek, jeotermal enerjiyle sağlanan ısınma
ve seracılık faaliyetleri yerinde gözlemlendi. Sandıklı
Organize Sanayi Bölgesi’nde jeotermal ısı sistem-
lerinin üretildiği fabrikayı da ziyaret eden Şatıroğlu,
son olarak Sandıklı Thermal Park Otel’de sera kuru-

luşları yatırımcılarıyla bir araya gelerek onların talep-
lerini dinledi. Sandıklı Belediye Başkanı Adnan Öztaş,
ziyareti değerlendirirken, "Bu tür ziyaretler, şehrimizin
jeotermal enerji potansiyelini daha da ileriye taşımak
için büyük bir fırsat. Sandıklı olarak, tarım ve sanayi
alanında önemli adımları birlikte atıyoruz. Bizler de bu
süreçte elimizden gelen desteği vermeye devam ede-
ceğiz. Tüm çabamız Sandıklı için!" dedi. Ziyaret,
Sandıklı’nın jeotermal enerji alanındaki potansiyelini
ve bu enerjinin tarım ile sanayideki etkin kullanımını
gözler önüne serdi. >>MEVLÜT TINAS

Afyonkarahisar’da 'matematiğin
içinde hayat var' projesi başladı

Afyonkarahisar’da 
gerçekleştirilecek olan “Matematiğin
İçinde Hayat Var” TÜBİTAK 4004
proje açılışı gerçekleştirildi.
Yoğun katılım ile gerçekleştirilen açılış töreninde
Proje Yürütücüsü Tuğba Tortop Tömek katılımcıları
bilgilendirdi. Tömek; “Matematiğin içinde hayat var”
isimli projemiz kapsamında geometri, bilişim
teknolojileri, teknoloji ve tasarım, fen ve teknoloji,
finans, sosyal bilgiler, tarih, felsefe, görsel sanatlar,
mimarlık, müzik ve mutfak sanatları alanları ile ilgili
keyifli, dikkat çekici ve sıra dışı etkinlikler hazırlan-
mıştır. Bu etkinliklerle matematiğin günlük hayatla ve
diğer disiplinlerle ilişkisi üzerinde durulmuştur” dedi.
Program hatıra fotoğrafının çektirilmesinin ardından
sona erdi. >>İHA
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“İŞSİZLİK SORUNUNU ORTADAN KALDIRACAĞIZ”
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanlığı haftalık olağan basın toplantısını İl Başkanı Av. Turgay Şahin’in katılımıyla

gerçekleştirdi. Toplantıda işsizlik sorununa değinen Şahin, “Hükümetimiz ve bakanlığımız gençlerimiz için 
önemli bir konu olan işsizlik konusunda yeni geliştirilen projelerle bu sorunu ortadan kaldıracaktır ”dedi.

Basın toplantısına Tanıtım ve Medyadan
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Halil İbrahim
Sevim, İl Yönetim Kurulu Üyesi Ali Karkı,

Kadın Kolları Başkanı Ferda Ertürk ve Gençlik
Kolları Başkanı Ethem Karahan’da katıldı. 

“MİLLETİMİZİN BİZE EMANET ETTİĞİ
KAHRAMANLARIMIZ BİZİM EN BÜYÜK

SORUMLULUĞUMUZDUR”
Toplantıda Ulusal gündeme ve yerel gündeme
dair önemli açıklamalarda bulunan Başkan
Şahin, AK Parti olarak her alanda  hayat stan-
dartlarını yükseltecek reformlar yaptıklarını dile
getirdi. Başkan Şahin, “ AK Parti olarak her alan-
da eser ve hizmet siyaseti ekseninde Türkiye'yi
daima ileriye götüren, milletimizin ihtiyaçlarını
gidermeye, hayat standartlarını yükseltecek
gözeten reformlar yapıyoruz. Cumhurbaşkanı
Yardımcımız Sayın Cevdet Yılmaz enflasyonla
mücadelede geldiğimiz noktayı tarif ederken yıl
sonunda enflasyonun yüzde 41,5 seviyelerine
düşeceğini ifade etmişlerdir. Bunun yanı sıra,
dünyada, kredi oranlarının artırılmadığı tek ülke
Türkiye olmuştur. Bu durum, Türkiye
ekonomisinin belirlenen hedeflere doğru sağlam
adımlarla ilerlediğinin göstergesidir. Hazine ve
Maliye Bakanımız Sayın Mehmet Şimşek'in de
dediği gibi vergide adaleti sağlamaya yönelik olan
çalışmalar hükümetimiz tarafından devam ettir-
ilmektedir. Hiçbir vatandaşını mağdur etmeden
her türlü konuda adaleti sağlayan hükümetimiz
bir yandan vergi kaçaklarını engelleyerek, milletin

ve Beytül Malın kaynaklarına kastedenlerin
peşine düşüyor ve cezalandırıyor bir yandan da
vergi gelirlerini artırmak ve vergiyi yaymak
konusunda gayret gösteriyor…Burada ki en
önemli husus ise, ülkemizin vergi sistemini daha
adil ve şeffaf hale getirerek Türkiye'nin mali disi-
plinini koruma çabasıdır. Aile ve Sosyal Hizmetler
Bakanımız, hemşehrimiz Sn. Mahinur Özdemir
Göktaş Aile ve Gençlik Fonu aracılığıyla 12 bin
519 genç çiftimize destek olunduğunu açık-
lamıştır. Bu çiftlerden 3 bin 963'ü kredi alarak
evlilik yolunda önemli bir adım atmışlardır.
Gençlerimizin yuva kurmasına vesile olmak bizim
için büyük bir gururdur. Geçtiğimiz hafta yap-
tığımız basın toplantısında bu alanda verilen
krediler konusunda bilgilendirme yapmıştık.

Geçtiğimiz 19 Eylül’de Kahraman Gazilerimizin
gününü kutladık. Hakk’a yürüyen gazilerimizi ise
rahmetle andık. Yeri gelmişken belirtmek isteriz ki
hem AK Teşkilatlar olarak hem de AK Parti
hükümetimizin kırmızı çizgisi olan şehit yakını,
gazi ve gazi yakınlarımızı da unutmuyoruz.
Bugüne kadar 50 bin 630 şehit yakını, gazi ve
gazi yakınımızı kamuda istihdam ettik. Bunlara
olan vefa borcumuzu ödemenin bir yolu da budur.
Milletimizin bize emanet ettiği bu kahraman-
larımızın hak ettikleri saygıyı ve değer görmeleri,
bizim en büyük sorumluluğumuzdur” dedi. 

“İŞSİZLİK SORUNUNU ORTADAN
KALDIRMAK İÇİN ÇALIŞMALAR SÜRÜYOR”

İşsizlik sorununu ortadan kaldırmak için önemli
çalışmaların yapıldığını ifade eden Şahin, “

Hükümetimiz ve bakanlığımız gençlerimiz için
önemli bir konu olan ülkemizde ki genç nüfusun
yeni geliştirdiğimiz projelerimizle işsizlik sorununu
ortadan kaldırmak için önemli çalışmalar yürütmek-
tedir. Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanımız Sayın
Vedat Işıkhan'ın da belirttiği gibi, gençlerimizin iş
gücünün artması amacıyla çok çeşitli projeler
geliştiriliyor. Kamu kurumlarının ihtiyaçlarını karşıla-
mak ve istihdam alanında da bir rahatlama yarat-
mak maksadıyla duyurulan İUP ve TYP kapsamın-
da çok sayıda vatandaşımız işe ve gelire kavuşmuş
olacaktır. Son olarak, Millî Eğitim Bakanlığımız
nezdindeki okulların acil ihtiyaçlarını karşılamak
amacı ile 310 kişinin istihdam edileceği bir TYP pro-
jesi de duyurulmuştur. AK Parti hükümetimiz tüm
vatandaşlarımızı adaletli bir şekilde sağ duyu
anlayışıyla, herkesin eşit imkânlara sahip olduğu
bir Türkiye’yi daha da ileriye taşımak adına var
gücüyle çalışmaya devam etmektedir.” Yoğun çalış-
ma temposu geçtiğimiz haftada devam etti
Başkan Şahin Afyonkarahisar’da bulunan 18 ilçede
hafta boyunca yapmış olduklarını çalışmalar
hakkında şu ifadelere yer verdi; “AK Parti
Afyonkarahisar İl Başkanlığı olarak yoğun çalışma
temposu ile çalışmalarımıza geçtiğimiz haftada
devam ettik. 18 ilçemizde Genel Merkez Teşkilat
Başkanlığı’mız tarafından düzenlenen ‘Türkiye
Buluşmaları’ programlarımızı tamamladık. Çevre,
Şehircilik ve Kültürden Sorumlu Genel Başkan
Yardımcımız ve Samsun Milletvekilimiz Çiğdem
Karaaslan Hanımefendi’yi şehrimizde ağırladık. 17
ilçemizde, çevre illerden gelen milletvekillerimizle
birlikte esnaflarımızı, hemşehrilerimizi ziyaret
ederek taleplerini dinledik. Günün anlam ve önem-
ine uygun olarak, 19 Eylül Gaziler Günü münase-
betiyle Muharip Gaziler Derneğini, AFSÜ Tıp
Fakültesinin Palyatif Bakın Merkezini ve buradaki
hasta kardeşlerimizi ziyaret ettik. Akabinde
esnaflarımızı ziyaret ederek dertlerini dinledik.
Hasta ve kimsesiz vatandaşlarımızın evlerine
giderek ihtiyaçlarını giderdik, dualarını aldık…
Tarihi ve kültürü geniş Afyonkarahisar’ımızın çeşitli
medeniyetlere ev sahipliği yapan Ayazini
Beldesi’nde sivil toplum kuruluşlarımızla ve genç-
lerimizle bir araya gelerek verimli bir sohbet gerçek-
leştirdik.  8. olağan kongre sürecimizin başlamasıy-
la birlikte AK Parti Afyonkarahisar İl teşkilatı olarak
yoğun bir şekilde çalışmalarımızı devam ettiriyoruz.
Geçtiğimiz hafta sonunda teşkilat mensuplarımızın
yoğun katılımlarıyla delege seçimlerimizi 18 ilçem-
izde tamamladık. Tüm teşkilatımızın delege seçim-
lerine yüksek oranda katılım sağlamış olması parti
içi demokrasi anlayışımızın ne derece yukarıda
olduğunu bizlere biz kez daha göstermiş oldu” dedi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Vali Yiğitbaşı vatandaşları dinledi
Eylül ayı Halk Toplantısı Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı başkanlığında ilgili kurum müdürlerinin katılımıyla yapıldı.

Vatandaşların devletle bağını güçlendirmek, toplumun
tüm kesimlerine ulaşabilmek, vatandaşların sıkıntı ve
taleplerine etkili ve hızlı çözümler üretebilmek amacıyla
düzenli aralıklarla yapılan halk toplantıları sayesinde
vatandaşlar dertlerine çözüm buluyor. Valilik B Blok
toplantı salonunda gerçekleştirilen toplantıda Vali
Yardımcıları ve ilgili kurum müdürleri de hazır bulundu.
Toplantı öncesi konuşan Vali Doç. Dr. Kübra Güran
Yiğitbaşı: “Halk günü toplantılarında vatandaşlardan
gelen taleplerin çözümü noktasında tüm kurumlarla
işbirliği içerisinde çalıştıklarını söyledi. Vali Yiğitbaşı:
“Bizler sadece Halk Günü aracılığıyla değil her zaman
tüm kurumlarımızla vatandaşlarımızın taleplerine
çözümler üretmeye gayret ediyoruz. Bugün de hepinizin
gülen yüzlerle, mutlu bir şekilde buradan ayrılmanızı
diliyor, toplantımızın hayırlı sonuçlanmasını temenni
ediyorum” diye konuştu. Vali Yiğitbaşı, konuşmasının
ardından toplantıya katılan vatandaşlara tek tek söz ver-
erek kendisine iletilen talep, istek ve sıkıntılarını dinledi.
Sorunlara çözümler üreten Yiğitbaşı, gerekli gördüğü
konularda toplantıya katılan il müdürlerine gereğinin
yapılması hususunda talimat verdi. >>MEVLÜT TINAS
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